
Venlo 24 mei, 

Motie Wonen

Constaterende dat :  
- de meeste partijen zich meerdere malen hebben uitgesproken dat er meer gebouwd moet 

worden,
- Dat hier door het huidige College geen, in ieder geval zichtbare, versnelling aan gegeven kan 

worden,
- Dat er volgens, landelijk en provinciaal onderzoek, behoefte is aan de realisatie van 

respectievelijk 900.000 / 50.000 wooneenheden te realiseren voor 2030,
- Weinig mensen gebruik maken van de voucherregeling

Overwegende dat :
- Het dossier “wonen “ altijd al een complex dossier is wat sterk afhankelijk kan zijn van landelijk 

cq provinciaal beleid/ontwikkelingen,
- Het dit College aan creatieve oplossingen ontbreekt om hier voortgang in te maken,
- Het voor vele partijen lastig is om in de “wachtstand “ te blijven,
- De Raad enkele jaren geleden besloten heeft om buitensportcomplexen te 

bundelen/centraliseren tot 7 a 8
- Overwegende dat vrijgevallen sportgebieden op dit moment nog geen bestemming hebben,
- Doorstroming van senioren naar levensbestendige woningen niet ‘op gang ‘ komt omdat aan die 

verhuizing bijna altijd een forse huurverhoging gekoppeld is,
- De verhuisvoucher ons inziens onvoldoende effectief is, tenminste hebben wij hier geen cijfers 

van.

Verzoekt het College om: 
- Onderzoek te (laten)doen om de (toekomstige)vrijgevallen sportaccommodatie, zoals 

Maassenhof, Hagerhof en mogelijk ook ’t Ven, te bestemmen voor de functie wonen.  
- Deze gronden niet te verkopen , maar met ontwikkelaars in gesprek te gaan of deze gronden in 

een erfpachtconstructie gebruikt/bebouwd kunnen worden. 
- Hiermee wordt voor ontwikkelaars de prijs per kavel goedkoper wat weer verdisconteerd kan 

worden met de huurprijs, 
- wordt het hierdoorinteressanter/aantrekkelijker voor senioren om te verhuizen / door te 

stromen,
- De grond blijft ook voor toekomstige ontwikkelingen, in het bezit van de gemeente.  

En gaat over tot de orde van de dag!
Sjors Peeters 


